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 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה,  

השבוע נערכה עבודה רבה במטרה להצליח לעמוד בזמנים ובדרישות לצורך הגשת בקשה ל"קול קורא" של קק"ל, 

נקבל מימון משמעותי לבניית הבית לחיים. לצורך כך נדרש שיתוף פעולה משמעותי מאנשים  –אם נזכה  –במסגרתו 

יונית לוריא  –מהקיבוץ הדתי  –המסור, המכיר, המבין והאכפתי. מלבדו סייעו עוד רבים  –רבים, ובראשם שגיא זיו 

ארנה, הילה, וכרמית .  –הבלתי נלאית, מנהלת גיוס המשאבים,  אתי חננאל מנהלת הכספים וקרן קדחת, ומאצלנו 

 דניאל בר גבע וכפיר מהנדס המועצה. לכולכם תודה רבה, יגענו, וכעת נותר למצוא ולהאמין. –ומהמועצה והחכ"ל 

לפי המידע הנמצא אצלנו, כל קוי הטלפון וכל קווי האינטרנט אמורים לעבוד בצורה טובה. אם יש מי  –סיבים אופטיים 

אנא יציף את הבעיה מול מוקד השירות או מולי. בשבוע הקרוב אמורים גם לספק את כל רכיבי  –שזה לא כך אצלו 

 וכבלי הטלפונים למי שחסר. MESHה

יישובים לקבלת ליווי של מערכת החינוך הבלתי  31שמחנו לקבל את הודעת מחלקת החינוך במועצה על בחירתנו מתוך 

 פורמלי, אנו בטוחים שזה ישפר משמעותית את התנהלותנו.

פגישות נוספות שנערכו השבוע, היו בחינה של מערכת גביה וניהול יישוב חדשה, במטרה לשפר את ההתנהלות הכספית 

 מול התושבים, וכן פגישת סיכום מול צוות גיוס מקורות חיצוניים. 

 שבת שלום לכולם!

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 בשבת הבאה: 



 במעגלי החינוך | שני סקייסט

השבוע התחלנו בשעה טובה את לימוד החברותות המשותף בבית המדרש בישיבה בימי רביעי.  -חברותות בישיבה

הפידבקים טובים ומשמחים. תודה לתלמידים היקרים, לרב טל בורגנסקי על ההובלה ולמוטי על הדחיפה להנעה של 

  הפרויקט הנפלא והמיוחד הזה.
 

 בחודש נובמבר פורסם קול קורא ללווי תהליכי עומק בתוך מערכות החינוך בעמק. -ליווי תהליכי עומק בחינוך מהמועצה

מתוכם נבחרו -ישובים ענו לקול קורא זה וביקשו להשתתף ולשתף בתהליכים המתרחשים בתוך המערכות היישוביות 31

 4מעלה גלבוע נבחרה ע״י המועצה ועל כך תודה רבה. הליווי יתקיים על ידי נחמה שפילמן למשך  -ולשמחתנו -שניים

 חודשים עד לחופשת פסח.
 

תאריך העליה לקרקע של היאחזות  -בשישי האחרון חגגנו יחד את כ״ט בנובמבר -לעליה לקרקע בבתי הילדים 06חוגגים 

ג, מפגש נהדר עם קלמן יעיר מלווה  -מעלה גלבוע עם קביעת מזוזות בבתי הילדים החדשים והמשופצים של כיתות א

 בתמונות מהארכיון )תודה אסתר!(, מעגלי ריקודי עם )תודה רעיה!( ופינות גינות ירק ופרחים שהוקמו בעמל הילדים. 

  מזל טוב מעלה גלבוע! -( תודה לכל מי שהגיע/ה לארוע המשמח והרב דורי הזה-גם עוגה היתה כמובן כיאה ליום הולדת :
 

  בחודש האחרון חווינו חודש עמוס ומרגש: -בני עקיבא

הסניף והרחבה היו מלאים ילדים עסוקים באימונים להצגות, ריקודים ודגלנות, פעולות בנושא החודשי, מוראלים, סיוד  

  וצביעת הקירות ומה לא... נהנינו מאווירה מיוחדת ושמחה, כמו שרק סניף מעלה גלבוע יודע לעשות! :(

המדריכים הנפלאים והמדריכות המדהימות בהזדמנות זו אנחנו רוצים להגיד תודה בשם קהילת מעלה גלבוע כולה לכל 

 על רגישות, השקעה, ערכים , תקשורת ועידכונים לנו ההורים והרבה אהבה לילדים ולילדות שלנו.

מבנית הבמה, דרך כתובת האש, שלטים  -ולרוב מאחורי הקלעים -על עשיה משמעותית לצוות נחשון המדהיםתודה 

  ופרסום, ערבי כיף וגיבוש סניפי ועוד.

  תודה למוטי ולישיבת מעלה גלבוע על האירוח בחדר האוכל לאורך כל השבוע והשבת.

  תודה ענקית לאייל רובינסון על עזרה בכל מה שצריך מהקמת הבמה עד שעות בחזרות במהלך השבוע וסאונד מעולה.

 תודה לקובי על העזרה, התיאום ובמיוחד בנוגע לכתובת האש.

  תודה לנגה גיל וישעי לוביץ על העזרה בהבאת הציוד מכל רחבי הארץ.

 אם במילים טובות ואם באוכל טעים ומפנק. -תודה להורים היקרים על הפירגון לצוותים

 תודה לבנות השרות היקרות על התמיכה והעזרה תמיד.

 ותודה מיוחדת למובילי הסניף:

בנימין ריבלין ונעמי קרביץ שלקחו על עצמם את הובלת נחשון ואת נעה בת השרות שהצטרפה   -מנהיגי נחשון המופלאים

  שאמנם הגיעה אלינו רק לפני חודש אבל הטוב שהיא מביאה איתה כבר מורגש כל כך. תודה גדולה לכולכם!!! -אליהם

אל תעזו לקרוא לה קומונרית, … תודה לאחת וליחידה שלקחה על עצמה את המשימה הבלתי אפשרית הזאת -ולסיום

כנרת וירוב. תודה על ההשקעה, על האחריות והמסירות.   -היא בכלל מובילת סניף ובאמת היא תעדיף שתקראו לה פשוט

  המון המון הערכה על התפקיד שלקחת על עצמך, זה לא מובן לנו מאליו בכלל!!!

 אנחנו בטוחים שחודש ארגון הוא רק ההתחלה לשנה מעולה מלאה עשיה משותפת והרבה טוב בסניף מעלה גלבוע!

 בברכת חברים לתורה ועבודה, ה׳ עימכם!

 

שירי שטיין, נרית זליגר, רעיה בורגנסקי, אדווה גן, פסית שיח, רינה לכר, ישעי צביאל, יאיר  -ועדת חינוך ומנהלת חינוך

 גרינבוים ושני סקייסט.

 

 

 

  

 



 "חידוש הברית ושליחות"בתהליך  -תנועת הקיבוץ הדתי             

 

 :מטרת התהליך

תוך  ,תנועת הקיבוץ הדתי תחדש את בריתה ושליחותה לקהילותיה, לחברה הישראלית ולעם היהודי

 .חיזוק תחושת שייכות, משמעות בקרב חבריה
 

 :אנו מבקשים

 לברר מהי שליחותה העכשווית של התנועה ואילו ערכים היא נושאת בראש התורן •

 לחזק תחושת שייכות ושליחות משותפת בקרב כלל חברי התנועה •

 ?איך עושים את זה

 !לוקחים אחריות ומובילים את התהליך בעצמנו •

 פועלים באופן של חיבור מעגלים הולכים וגדלים של אחריות משותפת •

 ר ומועצה"פ, מזמו"מזכ –עובדים בממשק עם המבנה הארגוני הקיים  •

 עמודים, רשתות חברתיות, סרטונים ועוד –לחשיפה מיטבית של התהליך  "תיבות תהודה"מייצרים  •

 ?מה יקרה בפועל

 צוות היגוי וצוות עבודה –הוקמו צוותים מלווים לתהליך  •

 יגוייסו ויוכשרו מנחים מקרב חברי התנועה לתהליך •

 יתקיים כנס הנהגות גדול לשיתוף כלל הקהילות בתהליך •

 תבנה תכנית עבודה בהתאם לתובנות שיאספו מאבני הדרך השונות •

 :אירועים נוספים חשובים שיתקיימו השנה

 שבת הנהגות צעירות •

 כנס הנהגות •

משואה לתקומה  –מסע צעירי התנועה לפולין  •

 וסיפור הקמת קיבוצי התנועה

 כינוס מועצת התנועה •
 

 

 ?מי מלווה את התהליך

  : חברי צוות היגוי

 יאיר ריינמן )לביא(, אמיתי פורת )כפר עציון(, 

 סמואל )סעד(,  -צביקי טסלר )יבנה(, כנרת פולק

 לית(, ניצן אבירן )ראש אגף כלכלה(, "שרה עברון )מזכ

 בת עמי זיידל )ראש אגף חברה(
 

  :חברי צוות עבודה

אסף בית אריה )יבנה(, שלומית קליין )משואות יצחק(, 

 איתמר מטיאש )טירת צבי(, 

 ריבה פריד )מעלה גלבוע(,  ,יונית לוריא )ראש צורים(

 בת עמי זיידל )מירב( 

 

 

                               

 



 הודעות חירום מצח"י | אורי לדל

 עם התקדמות הטכנולוגיה, התחלנו להשתמש בקבוצת וואטסאפ "הודעת חירום מצח"י מעג"ל" להעברת הודעות חירום.

הודעות חירום כבר לא תישלחנה ב"מקומי" מאחר וראינו שהיישום הזה עובד לאט מדי. קבוצות החירום ב"מקומי" 

 יימחקו.

. אנו ממליצים להדגיש לבן/בת הזוג לא יקבל הודעות חירוםולכן, כל מי שאין לו יישום וואטסאפ בטלפון הנייד שלו 

חכמים על כל הודעת חירום שמתקבלת. כמו כן, הנוער והילדים אינם רשומים בקבוצת -לעדכן את בעלי הטלפון הלא

החירום ולכן חשוב לעדכן אותם מיד לפי הצורך. )אנחנו כן שולחים הודעות חירום למדריכי הנוער, במידה וההודעה 

 רלוונטית.( 

 אפשר לבקש להוסיף נוער או כל מי שאינו כבר בקבוצה לקבוצת החירום )לשלוח הודעה לאורי לדל(.

ההודעות בקבוצה נכתבות למבוגרים. להחלטתכם לגבי כל ילד האם זה מתאים ונכון לצרף אותו —הורים שימו לב

 לקבוצה. 

אנו גם ממליצים לתת רינגטון מיוחד לקבוצת וואטסאפ החירום, כדי שתדעו להתייחס להודעה מיד. )אפשר לקבל הסבר 

 איך לסדר רינגטון מיוחד אצל אורי לדל.( 

 

 

 הכר את...| מאת אלירן עוזרי

 (15( ומיטב )77(, פורת )73(, נהרה )7151( יהב )71(, אבא של גני )34(, נשוי לורדית )34אביתר )

עברנו למחולה  4במקור נולדתי בשדה אליהו, בגיל מאיפה אתה במקור? 

 ושם גדלתי.

ורדית, אשתי, נולדה וגדלה במעלה  איך התגלגלת לגור במעלה גלבוע?

שנים בחו"ל, החלטנו לחזור לנוף מולדתנו  1גלבוע. כשחזרנו משליחות של 

 ומעלה גלבוע היתה האפשרות הטובה ביותר. -

מלווה  -אני בעלים של משרד השקעות נדל"ן בחיפה במה אתה עוסק? 

אנשים להשקעה בנדל"ן, מתווך, משפץ ומשביח נכסים, בעיקר בשכונת 

 הדר בחיפה.

? הייתי רוצה לשבת לקפה עם עם איזה דמות היית רוצה לשבת לכוס קפה

 סבתא וסבא שלי, ממקימי שדה אליהו. 

לשמוע אותם כאדם בוגר, בעל משפחה. לשאול מלא שאלות. להשלים 

 פערים.

 הרחוב שלי. כשאני נוסע בו אני מרגיש בבית...מה המקום האהוב עליך בקיבוץ? 

הוק לטובת הסוגיה -קבוצה שנוסדה אד -"צוות גיוס מקורות חיצוניים" איזו קבוצת ווטסאפ קיבוצית הכי פעילה אצלך? 

 הבוערת, והפכה לביטוי מעשי למעורבות בקהילה.

  ספר שני דברים שלא הרבה אנשים יודעים עליך555

 אני מרפא בעיסוק בהכשרתי )אפילו עבדתי בתחום כשנתיים(. 5 7

 של תלמידי תיכון יהודי בהונג קונג. -. הובלתי טיול שנתי בברלין ופראג 2

 


